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VERSLAG VERGADERING GECOMBINEERDE RAADSCOMMISSIES 

 

BEGROTING 2013 PROGRAMMA 6: CULTUUR 
 

Datum: 7 november 2012 

Plaats:   Oude raadzaal 

Tijd:      18.20-18.45 uur 

 

Aanwezig: dhr. D. Jager (voorzitter), mw. E. van Lente (PvdA), dhr. M.D. Blom (VVD), mw. 

N.G.J. Temmink (SP), dhr. P.S. de Rook (D66), mw. A. Postma (GroenLinks), dhr. R. Bolle (CDA), 

dhr. M. Verhoef (ChristenUnie), dhr. M. van den Anker (Student & Stad), dhr. G.J. Kelder (PvdD) 

Wethouder: dhr. D. Istha 

Namens de griffie: mw. G. Mulder (commissiegriffier) 

Verslag: dhr. Z. Jeuring (Notuleerservice Nederland) 

 

Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 

 

Dhr. De Rook (D66): 

 Zal de meeste opmerkingen morgen in de commissie maken als de Cultuurnota wordt 

besproken. 

 Deelname aan cultuur: er is inzet vanuit de gemeente bij het basis- en voortgezet onderwijs. 

Waarom ligt daar de grens? Kan ook aandacht worden besteed aan cultuurparticipatie in het 

mbo en het hoger onderwijs? 

Dhr. Van den Anker (Student en Stad): 

 Is blij dat Groningen niet meegaat met de landelijke tendens om te bezuinigen. 

 Het probleem bij OOG: spreker is niet gerust dat het probleem met deze begroting wordt 

opgelost. Wat vindt het college? 

 Cultuureducatie: wat wordt bedoeld met ‘cultuureducatie, liefst op de goede manier’? Wat is 

geleerd vanuit het verleden? 

 De fractie ziet graag dat de regeldruk voor evenementen afneemt, spreker bedoelt alle 

randvoorwaarden waaraan moet worden voldaan en het niet efficiënt lopen van 

vergunningaanvragen. Een goede eerste stap is het onderzoek naar een melding voor kleine 

evenementen. 

Mw. Van Lente (PvdA): 

 Deelt de zorg die is uitgesproken over OOG TV en is blij met de ontwikkeling bij het 

Noorderbad. 

 Cultuurkaart: hoe verhoudt het gemeentelijke initiatief zich tot wat in het regeerakkoord staat? 

 Crowdfunding: betekent het dat de gemeente hieraan expliciet gaat bijdragen of moet de zin in 

de begroting anders worden gelezen? 

 Erfgoed is een belangrijk thema, kan dit samen met de regio worden opgepakt? 

Dhr. Blom (VVD): 

 Aanpassen onderhoudsniveau Stadsschouwburg en Oosterpoort: als het onderhoudsniveau te 

laag blijft, moeten later extra kosten worden gemaakt. Wat vindt het college? 

 Samenvoeging Grafisch Museum en Scheepvaartmuseum: wat vinden de beide partijen? Is het 

een haalbare kaart? 

Dhr. Kelder (PvdD): 

 Sluit zich aan bij de vraag van dhr. De Rook over participatie en bij de vraag van dhr. Van den 

Anker over OOG. 

 Prima dat het NNO haar horizon heeft verbreed, zo wordt een bredere doelgroep bereikt. 

 Goed dat CareX meer ruimte voor kunstenaars gaat beheren. 

 OOG: wat vindt het college van het idee om OOG een vast team te laten vormen rond 

raadsvergaderingen? 
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Mw. Postma(GroenLinks): 

 Martiniplaza, de tweede bezuiniging van 200.000 euro: wat is de stand van zaken en wanneer 

hoort de raad iets? Mocht de bezuiniging doorgaan dan neemt spreker aan dat dit niet per 1 

januari 2013 gebeurt omdat pas eind 2012 het definitieve besluit wordt genomen. 

 De fusie Muziekschool en Kunstencentrum Groep: spreker verzoekt op korte termijn een stand 

van zaken toe te sturen. 

 Noorderbad: is het echt rond? 

Mw. Temmink (SP): 

 Is blij dat de cultuurkaart in Groningen blijft bestaan en dat dit nu landelijk ook zo is. 

 Toegankelijkheid cultuur en bereikbaarheid in de wijken: heeft het college hier een visie over? 

Er staat alleen iets over bibliotheken. 

 Eens met de opmerkingen over OOG. 

Dhr. Verhoef (ChristenUnie): 

 De vragen over de cultuurkaart en het onderhoudsniveau Stadsschouwburg zijn al gesteld. 

 Wijkfiliaal bibliotheek in De Wijert: de raad heeft een motie aangenomen dat het filiaal 

opgeknapt zou worden. Waarom is er nog niets gebeurd? Wanneer gebeurt het wel? 

Dhr. Bolle (CDA): 

 Het Stripmuseum moet verhuizen en kan naar het Forum maar er is een overgangsperiode. Is 

er voor die periode al een oplossing? 

Wethouder Istha: 

 De toekomst van het Stripmuseum: de wethouder komt er morgen in de commissievergadering 

op terug. Dit geldt ook voor een aantal andere vragen. 

 De wethouder neemt de suggestie van dhr. De Rook over om te kijken naar de mogelijkheden 

van cultuureducatie in mbo en hoger onderwijs. 

 De situatie rond OOG is niet zo goed. De burgemeester is portefeuillehouder, de wethouder 

brengt de zorgen van de raadsleden over. 

 De regeldruk bij evenementen: het college heeft als doel processen voor vergunningverlening 

te verbeteren. De wethouder zegt toe ernaar te zullen kijken en de raad erover te berichten. 

De voorzitter: 

 Merkt op dat regeldruk bij evenementen meer thuishoort in de portefeuille van wethouder 

Visscher. 

Wethouder Istha: 

 De cultuurkaart: prima dat de regering de cultuurkaart weer gaat invoeren. 

 Crowdfunding gaat via de Kunstraad. Het gaat om het vergaren van fondsen. 

 Onderhoudsniveau Stadsschouwburg en Oosterpoort: de wethouder komt erop terug. 

 Fusie van Scheepvaartmuseum en Grafisch Museum: beide organisaties willen graag samen 

verder, het onderzoek geeft uitsluitsel op welke manier dat kan. De wethouder komt er morgen 

nog even op terug. 

 De wethouder komt morgen terug op de vraag over de bibliotheek in De Wijert, evenals op de 

vraag over bezuiniging Martiniplaza. 

 Erfgoed: wat betreft de opgave voor de cultuureducatie wordt samengewerkt met de provincie. 

 De fusie Muziekschool en Kunstencentrum: de voortgang verloopt goed, de ondernemingsraad 

is akkoord. 

 Toegankelijkheid kunst en cultuur in de wijken: de wethouder heeft de visie dat de kunst- en 

cultuurinstellingen toegankelijk moeten zijn voor iedereen. 

 De wethouder zegt toe de antwoorden op de vragen morgen via een e-mail aan de 

commissieleden toe te sturen voor de commissievergadering over de Cultuurnota. 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 18.45 uur. 


